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 Protokół Nr LXXI/2023 

z LXXI sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 25 kwietnia 2023 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 15:06 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk - Luto 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 28.03.2023 r.    

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023– 2040 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

3) obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających wysokość dodatku mieszkaniowego 

4) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Gołdap za rok 2022 

5) uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi 

6) wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap 

7) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Gołdap  

w trybie ustnego przetargu nieograniczonego na czas nieoznaczony 

7. Interpelacje radnych 

8. Zapytania radnych 

9. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

10. Wolne wnioski 

11. Zamknięcie sesji                                                                 

 

Do pkt 1 

LXXI posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 
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Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przekazał głos dyrektorowi szkoły podstawowej nr 3 w Gołdapi 

Panu Leszkowi Retel. 

Dyrektor SP3 w Gołdapi Pan Leszek Retel powiedział, że szkoła podstawowa nr 3 w Gołdapi na 116 gmin  

i 50 miast w klasyfikacji sportowej zajęła VIII miejsce, natomiast w grach zespołowych zajęła I miejsce  

w województwie warmińsko – mazurskim. W klasyfikacji generalnej zajęła III miejsce w województwie   

na blisko 500 szkół podstawowych. Podziękował Burmistrzowi, radnym oraz skarbnik za możliwość rozwoju 

sportowego w szkole. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński oczytał treść dyplomu wręczonego przez Panią Alinę Oleszczuk  

na ręce wiceprzewodniczącego Rady Józefa Wawrzyna, cyt.: Rada Pedagogiczna Dyrektor Szkoły Podstawowej 

nr 2 im Józefa Piłsudskiego mają zaszczyt przyznać wyróżnienie Zielonej Koniczynki radnym Rady Miejskiej  

w Gołdapi w podziękowaniu za bezinteresowną pomoc, życzliwość i ofiarność, okazaną naszej szkole. 

 

Do pkt 2  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w dniu dzisiejszym Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji rozpatrzyła skargę oraz wypracowała projekt uchwały. Złożył wniosek o zmianę porządku posiedzenia 

poprzez dodanie w pkt 6 podpunktu 8) o treści: "pozostawienia petycji z dnia 5 kwietnia 2023 r. bez rozpatrzenia". 

   

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez dodanie w pkt 6 podpunktu 8) o treści: " pozostawienia petycji z dnia 5 kwietnia 2023 r. bez 

rozpatrzenia”. 

W głosowaniu jawnym głosami 13 za wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez wprowadzenie w pkt. 6 podpunktu 8) projektu uchwały sprawie 

pozostawienia petycji z dnia 5 kwietnia 2023 r. bez rozpatrzenia  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w dniu wczorajszym wpłynął wniosek radnego 

Andrzeja Tobolskiego w sprawie członkostwa w Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wyrażenia poparcia 

członkostwa radnego Andrzeja Tobolskiego w Komisji Rewizyjnej; Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

W głosowaniu jawnym głosami 4 za, 7 przeciw, 2 wstrzymujące się wniosek nie został przyjęty.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wyrażenia poparcia członkostwa radnego Andrzeja Tobolskiego w Komisji Rewizyjnej; Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marian Chmielewski, Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (7) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto,  

Zofia Syperek, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia  

po wprowadzonych zmianach. 

W głosowaniu jawnym głosami 12za, 1 wstrzymującym się porządek po zmianach został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku posiedzenia po wprowadzonych zmianach   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji  

z dnia 28.03.2023 r.   

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się o poprawienie daty posiedzenia w protokole  

z 28.02.2023 r. na 28.03.2023 r.  

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

28.03.2023 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 12 za, 1 wstrzymujący się protokół został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu sesji z dnia 28.03.2023 r. ze zgłoszoną poprawką (data).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 
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Do pkt 4 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto przedstawił sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym: 

-  I posiedzenie Komitetu Monitorującego program regionalny Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur  

2021-2027, 

- posiedzenie Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego,  

- podpisanie porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji w Olsztynie w sprawie dofinansowania zakupu 

samochodu,  

- Gala Szlachetnej Paczki Regionu Gołdap (udział Zastępcy Burmistrza), 

– Nadzwyczajne Walne Zebranie Członków Stowarzyszenia EGO Kraina Bociana (udział Zastępcy Burmistrza), 

- akcja „Cała Polska Czyta Dzieciom” w Bibliotece Publicznej w Gołdapi, 

- wręczenie dyplomów w „Międzyszkolnych zawodach sportowych Trzymaj Formę”,  

- spotkanie akcjonariuszy Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, 

- spotkanie wielkanocne kadry i pracowników wojska 15. Gołdapskiego Pułku Przeciwlotniczego, 

- uroczyste obchody 13. Rocznicy Katastrofy Smoleńskiej, Dzień Pamięci Ofiar Zbrodni Katyńskiej,  

- spotkanie Członków Międzynarodowego Stowarzyszenia Miast Cittaslow w Reszlu,  

- XXI Edycja Zielonych Dni.  

- objazd dróg gminnych -  podejmowane będą starania o wygospodarowaniu dodatkowych środków  

na infrastrukturę drogową, 

- 29 marca zastępca Burmistrza Gołdapi Joanna Magdalena Łabanowska otrzymała uroczysty akt powołania  

do składu Komitetu Monitorującego program regionalny Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027, 

- na przełomie maja i czerwca odbędą się wybory Sołtysów i Rady Sołeckiej, 

- złożono wnioski o dofinansowanie z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków następujących zadań 

wyłonionych jako zadania dotacyjne: Prace restauratorskie i konserwatorskie przy budynku zabytkowego 

dawnego kasyna oficerskiego w Gołdapi. Prace konserwatorskie i zabezpieczające przy zabytkowym budynku 

plebanii i kościoła NMP matki Kościoła  w Gołdapi. Inwestycje własne:  Prace restauratorskie i konserwatorskie 

przy zabytkowym budynku Urzędu Miejskiego w Gołdapi. Przeprowadzenie prac konserwatorskich  

w zabytkowym budynku Urzędu Miejskiego i Domu Kultury w Gołdapi.  

- zarządzenie w sprawie ogłoszenia naboru wniosków o udzielenie dofinansowania przedsięwzięć w ramach 

programu Ciepłe Mieszkanie na terenie gminy Gołdap, powołania zespołu w tym celu. Trwa nabór wniosków. 

 

Do pkt 5 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

- 5 kwietnia odbyło się spotkanie wielkanocne w 15 gołdapskim Pułku Przeciwlotniczym – udział wraz  

z wiceprzewodniczącym Józefem Wawrzynem; 

- 11 kwietnia - 13. rocznica katastrofy smoleńskiej i apel poległych – udział z radnymi: Janina Pietrewicz, 

Zofia Syperek, Józef Wawrzyn; 

- 13 kwietnia - 83. rocznica pamięci Zbrodni Katyńskiej – udział wraz z radymi: Janina Pietrewicz, Zofia 

Syperek, Józef Wawrzyn, Zdzisław Janczuk; 

- 18 kwietnia - Zielone Dni w szkole podstawowej nr 2 w Gołdapi – udział radnych: Zofia Syperek, Monika 

Wałejko. Teresa Dzienis, Zbigniew Mieruński, Wioletta Anuszkiewicz, Józef Wawrzyn i Janina Pietrewicz. 

Odbyte posiedzenia Komisji oraz sesje w okresie międzysesyjnym: 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich - 29 marca 2023 r. -  dyskusja nt. zespołu  Przyrodniczo – 

Krajobrazowego "Gołdapska Struga";  

- wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi - 11 kwietnia 2023 r. omówienie i zaopiniowanie 

projektów uchwał na LXIX nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Gołdapi;  

- LXIX nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Gołdapi - 12 kwietnia 2023 r.  

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia woli dokonania darowizny nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa na cel publiczny związany 

z realizacją zadań z zakresu obronności kraju 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023– 2050 

3) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 12 kwietnia 2023 r. – zapoznanie się z działalnością ADM  

w Gołdapi za 2022 rok oraz sprawozdaniem z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi za 2022 r. 

- wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi - 17 kwietnia 2023 r. – opiniowanie uchwał na LXXI 

sesję; 

https://www.facebook.com/FE.Warmia.Mazury?__cft__%5b0%5d=AZXxigFTKsusRwyEZClL6ZPgUX2EW5HVwti0KG8bsMCLjUPcArEelG4JrehXIhVjbQc5ML0j89TgXwFF-GJn98x-LgYv-I9aK7Ww2WLf-_UCRtNewhkEp-unt74ZYiw6wc8zv-CZ-BjEWPdw4SQ4Al57oGi_gzgNTOUriDq3hsNm8qXcL60fqMtbs6vq7t93ixc&__tn__=-%5dK-R
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- LXX nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Gołdapi - 18 kwietnia 2023 r. 

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1)zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023– 2040 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich 19 kwietnia 2023 r. - propozycja i ustalenie dróg wiejskich do remontu 

na 2023 rok – objazd po terenie. 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich - 25 kwietnia 2023 r. - Podsumowanie objazdu dróg oraz dyskusja  

 Zespół Przyrodniczo – Krajobrazowy "Gołdapska Struga"; 

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji25 kwietnia 2023 r.  - rozpatrzenie petycji z dnia 5 kwietnia 2023 r. 

 
Do pkt 6 

1) i 2) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023–2040 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały w rozdziale 75814 „Różne 

rozliczenia finansowe” zwiększa się plan dochodów o kwotę 53 269,00 zł w związku z otrzymanymi środkami 

na finansowanie lub dofinansowanie, zwrot wydatków, zwrot kosztów dot. realizacji zadań na rzecz pomocy 

Ukrainie – jednostki oświatowe ( Szkoła Podstawowa Nr 1 w Gołdapi 3 922,00 zł, Szkoła Podstawowa Nr 2  

w Gołdapi 5 840,20 zł, Szkoła Podstawowa Nr 5 w Gołdapi 20 755,00 zł, Szkoła Podstawowa Nr 3 w Gołdapi 

18 881,70 zł, Przedszkole Samorządowe Nr 1 w Gołdapi – 3 870,10 zł). W rozdziale 80195 „Pozostała 

działalność” zwiększa się plan wydatków o kwotę 53 269,00 zł w związku z otrzymanymi środkami na 

finansowanie lub dofinansowanie, zwrot wydatków, zwrot kosztów dot. realizacji zadań na rzecz pomocy 

Ukrainie – jednostki oświatowe ( Szkoła Podstawowa Nr 1 w Gołdapi 3 922,00 zł, Szkoła Podstawowa  

Nr 2 w Gołdapi 5 840,20 zł, Szkoła Podstawowa Nr 5 w Gołdapi 20 755,00 zł, Szkoła Podstawowa  

Nr 3 w Gołdapi 18 881,70 zł, Przedszkole Samorządowe Nr 1 w Gołdapi – 3 870,10 zł). Dodatkowo na wniosek 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 w Gołdapi, Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w Gołdapi oraz Dyrektora 

Szkoły Podstawowej Nr 2 w Gołdapi dokonuje się przesunięć między rozdziałami (80101, 80103, 80148, 80107, 

80149, 80150,85404) dostosowując plan do poprawnej klasyfikacji budżetowej i do rzeczywistych potrzeb.  

W rozdziale 75095 „Pozostała działalność” oraz w rozdziale 92695 „Pozostała działalność” na wniosek 

Kierownika Wydziału WIK dokonuje się przesunięcia między rozdziałami i §§ dostosowując plan  

do rzeczywistych potrzeb jednostek pomocniczych: -Rada Osiedla Nr 5 – kwota 10 000,00 zł. Plan wydatków 

zwiększa się per saldo o kwotę było 405.112,50 zł jest 458.381,50 zł. Plan dochodów  

po zmianach wynosi było 115.070.460,34 zł jest 115.123.729,34 zł. Plan wydatków po zmianach wynosi było 

125.826.437,51 zł jest 125.879.706,51 zł. Deficyt budżetu po zmianach wynosi 10.755.977,17 zł. Przychody 

budżetu po zmianach wynoszą 14.255.977,17 zł. Rozchody budżetu wynoszą 3.500.000,00 zł. 

 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej są dane dotyczące 

planowanych wynagrodzeń i składek, które wynoszą w skali jednego roku około 7 000 000,00 zł. Zapytał,  

z czego wynikają te różnice.  

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że jeżeli wpłynął taki wniosek to zostanie udzielona 

odpowiedź. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 11 za, 2 wstrzymujące się uchwała 

została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023 – 2040  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski,  

Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marian Chmielewski, Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

Uchwała Nr LXXI/507/2023 

/w załączeniu/ 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 12 za 2 wstrzymujące się uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski,  

Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marian Chmielewski, Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

Uchwała Nr LXXI/508/2023 

/w załączeniu/ 

3)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Dyrektor OPS Pani Emilii Mor - Górskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających 

wysokość dodatku mieszkaniowego. 

 

Dyrektor OPS Pani Emilia Mor – Górska przedstawiła projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Józef Wawrzyn powiedział, że koszty utrzymania mieszkań z dniem 1 maja 

będą rosły. W dniu 12 kwietnia główny dostawca ciepła, Pan Andrysiewicz, zmienił taryfę. Została również 

podwyższona opłata stała za moc zamówioną i opłatę przesyłową. Uważa, że w tej sytuacji powinno pozostać  

na poziomie, który był. Osoby, które korzystają z tego dodatku mogą nie dać rady ponieść obciążenia związanego 

z utrzymaniem mieszkania. 

 Dyrektor OPS Pani Emilia Mor – Górska powiedziała, że wg wstępnej symulacji dodatek mieszkaniowy 

może średnio zmniejszyć się o 64 zł, czyli na 1000 wniosków daje oszczędność około 65 000,00 zł rocznie.  
Do dochodów nie wlicza się zasiłku stałego, okresowego, celowego, dożywiania. Wymienione dodatki jako 

dochody pozostają do dyspozycji tym rodzinom. W 2022 roku zostało przyjętych wniosków 1046 a przyznanych 

zostało 987. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że w roku 2023 na dodatki mieszkaniowe zostało 

zaplanowane 1 324 730,00 zł. W okresie styczeń - marzec 2023 r. wydatkowano z tej kwoty już ponad  

680 000,00 zł czyli zostaje kwota ponad 644 000,00 zł na niecałe 2,5 miesiąca. 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że być może potrzeba więcej analiz w tym 

temacie. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zwrócił się do dyrektor OPS Pani Emilii  Mor – Górskiej o wykonanie 

konkretnych obliczeń i wtedy ponownie można przystąpić do dyskusji, gdyż 60 000,00 zł rocznie nie jest 

ogromną kwotą. 
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 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zgłosił wniosek w sprawie zdjęcia projektu uchwały w sprawie 

obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających wysokość dodatku mieszkaniowego z porządku 

sesji. 

  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zdjęcia projektu 

uchwały w sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających wysokość dodatku 

mieszkaniowego z porządku sesji. 

Do wniosku uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 12 za, 1 wstrzymującym się wniosek został przyjęty. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia projektu uchwały w sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających wysokość 

dodatku mieszkaniowego z porządku sesji  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Wawrzyn 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

 
4) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Dyrektor OPS Pani Emilii Mor - Górskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Gołdap  

za rok 2022. 

 

Dyrektor OPS Pani Emilia Mor – Górska przedstawiła projekt uchwały.  

 Uwag nie głoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Gołdap za rok 2022 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

 Uchwała Nr LXXI/509/2023 

                                /w załączeniu/ 

 

5)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Dyrektor OPS Pani Emilii Mor - Górskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi. 

 

Dyrektor OPS Pani Emilia Mor – Górska przedstawiła projekt uchwały.  

 Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za uchwała została podjęta. 
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Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

 

 Uchwała Nr LXXI/510/2023 

                                /w załączeniu/ 

 
6)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do kierownik wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap. 

 
 Kierownik wydziału GPO Pani Beata Kołakowska przedstawiła projekt uchwały.  

 Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za uchwała została podjęta. 
 
 
Głosowano w sprawie: 

wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

 

 Uchwała Nr LXXI/511/2023 

                                /w załączeniu/ 

 
7) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do kierownik wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Gołdap w trybie ustnego przetargu nieograniczonego na czas nieoznaczony. 

 
 Kierownik wydziału GPO Pani Beata Kołakowska przedstawiła projekt uchwały.  

 Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za uchwała została podjęta.  
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Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Gołdap  

w trybie ustnego przetargu nieograniczonego na czas nieoznaczony.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, Janina Pietrewicz,  

Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Marian Chmielewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Mioduszewski 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

 Uchwała Nr LXXI/512/2023 

                                /w załączeniu/ 

 

8)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji  

z dnia 5 kwietnia 2023 r. bez rozpatrzenia. 

 
 Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie petycji z dnia  

5 kwietnia 2023 r., która stanowiskiem Komisji pozostaje bez rozpatrzenia ze względu na braki formalne.  

 Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 12 za, 1 wstrzymującym się 

uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

pozostawienia petycji z dnia 5 kwietnia 2023 r. bez rozpatrzenia 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, 

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Mioduszewski 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

 

 Uchwała Nr LXXI/513/2023 

                                /w załączeniu/ 

 

Do pkt 7 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że pomiędzy Gołdapią a Węgorzewem jest tak zwany zbiornik 

podziemny i istnieje niebezpieczeństwo zatruwania tego zbiornika i w ogóle środowiska, poprzez nielegalne 

zakopywanie różnych odpadów przez jednego z gołdapskich przedsiębiorców. Zwrócił się z żądaniem do 

burmistrza, by podjął działania wyjaśniające z danym przedsiębiorcą  gdzie i co zakopywał terenie gminy Gołdap. 

Radny zna 5 lokalizacji. 
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radnego, że wypowiedź radnego nie nosi znamion 

interpelacji. 

Radny Pan Andrzej Tobolski nie zgodził się z danym stwierdzeniem i wywiązała się dyskusja w danym 

temacie. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński złożył wniosek w sprawie przerwania dyskusji w związku  

z odbieganiem od tematyki w zakresie "interpelacji". 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie przerwania dyskusji  

w związku z odbieganiem od tematyki w zakresie "interpelacji". 

W głosowaniu jawnym głosami 8 za, 2 przeciw, 3 wstrzymującymi się wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przerwania dyskusji w związku z odbieganiem od tematyki w zakresie "interpelacji"  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto,  

Zofia Syperek, Monika Wałejko, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (2) 

Marian Chmielewski, Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Józef Wawrzyn 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

 
 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że kilka tygodni temu Rada Miejska przyjęła uchwałę o przekazaniu 

blisko 5 hektarów gminnych gruntów w formie darowizny na rzecz rozwoju jednostki wojskowej w Gołdapi.  

Po analizie doszedł do wniosku, że to można również wykorzystać i zwrócić się do jednostki wojskowej, rządu, 

posłów i senatorów z prośbą o wsparcie gminy Gołdap w dwóch najpotrzebniejszych dziedzinach życia 

codziennego mieszkańców. Skoro są realne plany na zwiększenie liczebności wojska w naszym mieście, co wiąże 

się z tym, że przybędą tu również ich rodziny i dzieci, koniecznością jest zapewnienie wszystkim bezpieczeństwa 

zdrowotnego i bezpieczeństwa energetyczne poprzez uruchomienie oddziału wewnętrznego szpitala 

powiatowego w Gołdapi oraz wspólnej ciepłowni dla wojska i dla miasta. 

   

 

 Do pkt 8 

 Radny Pan Andrzej Tobolski złożył zapytania w sprawie sporządzenia map sieci przesyłowych, zarządzenia 

Nr 645/V/2020 Burmistrza Gołdapi, skarg mieszkańców na nieporządek ulic i chodnikach, udostępnienia kortów 

tenisowych. 
 

Do pkt 9 

Sołtys Sołectwa Babki Jacek Kizik zapytał, kiedy w końcu do otrzymam protokół o zakończeniu kontroli 

sprzętu sołeckiego. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że odpowiedzi na zapytania udziela się na piśmie  

i składa się  na piśmie. Radnym Burmistrz powinien odpowiedzieć w ciągu 14 dni od otrzymania, sołtysom  

w ciągu 21 dni. Zwrócił się o zadawanie pytań w zakresie sołectwa. 

Wywiązała się dyskusja pomiędzy przewodniczącym rady, radnym Andrzejem Tobolskim oraz sołtysem 

sołectwa Babki. 

Radna Pani Monika Wałejko opuściła obrady – godz. 14:45 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński złożył wniosek o zakończenie dyskusji sołtysa ze względu  

na odbieganie dyskusji od spraw związanych z sołectwem. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek o zakończenie dyskusji sołtysa  

ze względu na odbieganie dyskusji od spraw związanych z sołectwem. 

W głosowaniu jawnym głosami 6 za, 2 przeciw, 4 wstrzymującymi się wniosek został przyjęty. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

zakończenie dyskusji sołtysa ze względu na odbieganie dyskusji od spraw związanych z sołectwem  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

PRZECIW (2) 

Marian Chmielewski, Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński, Monika Wałejko 

 

Do pkt 10 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, by Burmistrz ujawnił dokumenty wynikające ze swojego własnego 

zarządzenia, dotyczącego wykorzystywania samochodu służbowego i regulaminu, który stanowi,  

że jest obowiązany użytkownik do okazywania dokumentów, czyli prowadzenia kart drogowych, przejechanych 

kilometrów, zakupionego paliwa. 

Radna Pani Zofia Syperek zwróciła się w imieniu mieszkańców posesji znajdujących się wokół Zalewu przy 

ulicy 1 Maja celem podjęcia działań w sprawie ptaków nad zalewem. Mieszkańcy nie mogą korzystać ze swoich 

posesji, nie mogą nic wynieść na podwórko ze względu na odchody gniazdujących w pobliżu ptaków oraz 

rozgrzebywanie przez nich pozostawionych na posesjach rzeczy.  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poparł wypowiedź radnej i zaproponował zwołanie w tym celu 

Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi.  

Radny Pan Zbigniew Makarewicz zwrócił się o przesyłanie odpowiedzi na interpelacje i zapytania wszystkich 

radnym. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że odpowiedzi są zamieszczane na BIP Urzędu Miejskiego 

w Gołdapi. 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, że wg informacji z biura rady odpowiedzi  

są wysyłane wszystkim radnym. 

Radny Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że na ulicy Gumbińskiej do dnia dzisiejszego samochody 

jeżdżą tam tak jak jeździły 2 lata temu, 3 lata temu, 4 lat temu. Zwrócił się o zdemontowanie uszkodzonych 

witaczy bądź ich naprawienie. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że zapytanie ofertowe będzie w tym tygodniu 

wystosowane.  

Do pkt 11 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXXI sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

 

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 Wojciech Hołdyński  

 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


